
Karrebæksminde, Yderhavnen 2019 

 

Referat af bestyrelsesmøde, Yderhavnen d. 28/11‐2019 

 

Tilstede: Frank Nielsen, Erik Hansen, Dennis Mortensen, Michael Johansen, Finn Christoffersen og Carsten 

Thomsen 

 

 

Punkter: 

1. Fordeling af foreningsområder 

2. Fejl ved referatet til af generalforsamlingen 

3. Rør til issikring af agterpæle på de første 12 pladser. 

4. Kystsikring 

5. Bank – ID & Dokumentation. 

6. BEAS 

7. Eventuelt 

 

 

Første bestyrelsesmøde efter generalforsamling.  

 

Ad. 1. 

Bestyrelsen konstituerede sig med følgende fordeling af poster: 

 Erik Hansen er genvalgt til kasserer af generalforsamlingen  

 Frank Nielsen er valgt som formand af generalforsamlingen    

 Michael Johansen er valgt som pladsmand af bestyrelsen 

 Carsten Thomsen er genvalgt som sekretær af bestyrelsen 

 Dennis Mortensen genvalgt som bromand af bestyrelsen 

 Finn Christoffersen er valgt til hus/udearealer af bestyrelsen 

 

Ad. 2. 

Der sneg sig desværre en fejl ind i referatet fra generalforsamlingen. 

I referatet stod der følgende: 

Skattefri vederlag til bestyrelsen. 

Formand og kasserer får havnepladsen betalt, mens menige bestyrelsesmedlemmer for halv havneplads 

beregnet ud fra den billigste pladsleje. 



Karrebæksminde, Yderhavnen 2019 

 

Den korrekte formulering er følgende: 

Skattefri vederlag til bestyrelsen. 

Formand, kasserer og pladsmand får havnepladsen betalt, mens menige bestyrelsesmedlemmer for halv 

havneplads betalt. 

Referenten beklager meget fejlen. 

 

Ad. 3. 

Issikring af agterpæle. Første prisindikation, som bestyrelsen havde modtaget, var meget høj. Erik 

undersøger med Poul Erik fra kanalhavnen, hvor og hvad rørerne har kostet i kanalhavnen. Dennis har 

undersøgt en pris på ca. 8.000 eks. moms for 20 stk. rør. Bestyrelsen arbejder videre med køb af rør, så 

agterpælene kan issikres. 

 

Ad. 4.  

Næstved Kommune ønsker møde om kommende kystsikring af området ved Yderhavnen i 

Karrebæksminde. Frank, Michael og Erik deltager i møderne om kystsikring. Vi inviterer kommunen i 

Kanalhavnens klubhus torsdag. 12/12 eller 16/12 eller 17/12. 

Erik har efterfølgende været i kontakt med kommunen og aftalt møde mandag d. 16/12 kl. 10:00 – 11:00.   

 

Ad. 5. 

Grundet nye regler om hvidvaskning skal alle i bestyrelsen indsende billed‐ID og dokumentation med 

adresse til SydBank. Alt skal indsendes via E‐boks. Erik skriver til bestyrelsen med anvisning til, hvordan man 

indsender oplysningerne. Bestyrelsen skal skrive til Erik, når man har modtaget Eriks anvisning. 

 

Ad. 6. 

Frank og Dennis tager til Beas Seminar for at få en større indsigt i vores billetautomat. Prisen er 750,‐ pr. 

person.  

Vi skal undersøge, om vi kan koble automaten til dørlåsen, så alle gæstesejlere får en unik kode. 

 

Ad. 7. 

Kommende bestyrelsesmøde er D. 9/1 – kl. 19:00 hos Michael/Kostræde 

 

God Jul til alle 


